

To ensure financial independence, we aim to organize funding through a combination of sources. In addition to seeking out sponsors for equipment and approaching others for monetary donations, active members will contribute a regular fee, incremented through the sale of refreshments on site. We further plan to approach venture capital investors to procure additional sustenance and establish vital contacts for the commercialization of successful developments originating from the **hackerspace**.

*Pour assurer notre indépendance financière nous allons organiser le financement à partir d'une combinaison de plusieurs sources. Le financement de notre équipement devrait se faire en ayant recours à des dons et à quelques sponsors. Puis, nous allons récolter des cotisations régulières de nos membres et nous allons vendre des boissons sur place. De plus, nous allons essayer d'intéresser des investisseurs pour nous procurer un appui supplémentaire et établir des contacts vitaux pour la commercialisation future de développements originaires de l'**hackerspace**.*

